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Przewodniczący Rady Miejskiej

Mariusz Suchecki

W imieniu mieszkańców ulicy Dhigiej , znajdującej się przy stawie , proszę o interwencję do

Referatu Dróg o podjęcie działań zmierzających do poprawy nawierzchni jaka tam się

znajduje.

Zamieszkujące w tamtej części mieszkańcy nie widzieli od kilku lat ani sprzętu

wyrównującego drogi, ani tym bardziej nowej warstwy thicznia.

Pomimo zapewnień z Referatu Dróg o wyrównywaniu dróg gruntowych nie pojawiano się.

Proszę w takim razie aby dowiedział się Pan czy w najbliższym czasie jest możliwe

wyrównanie drogi.
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